
 
 
 
 

Ple 28/04/2022 
 

 

PRECS 
 

- Preguem al govern que revisi els miralls que faciliten la visió dels punts morts dels vehicles 

a diferents carrers com el de l’Església i Andreu Guri. Estan col·locats malament i suposen 

un perill.  

- Preguem al govern que arreglin els esvorancs del carrer Horta Matanzas. És una via de molta 

mobilitat i de proximitat a una zona escolar.  

- Hem observat que la font de la part coberta de la riera continua sense funcionar. Preguem al 

govern que faci l’actuació que sigui necessària per tal que torni a funcionar. Aquest prec és 

un prec que fa tres mesos ja el vam plantejar i veiem que encara no han actuat. 

- Sol·licitem al govern un document amb dels diferents contractes vigents i/o amb pròrroga 

que té l’ajuntament, amb les dates de venciment de cadascun d’ells.  

 

PREGUNTES 
 

1. A la zona del Pla dels Frares es va asfaltar una part del carrer. Hem vist que hi ha uns cinc 

metres aproximadament sense finalitzar. Un cas similar també succeeix a la rotonda de la 

zona del Calisay que va fins al carrer de Santa Clara. Quins són els motius i quines 

actuacions tenen previstes per resoldre els trams que manquen per asfaltar? 

2. Tenim constància que al carrer de l’Església hi ha lloses malmeses. Han previst fer-hi alguna 

actuació per evitar caigudes i el perill que suposen pels vianants? 

3. De forma reiterada en aquest ple, els hi hem preguntat sobre la tercera pista. Després de 

tant de temps i amb l’evident preocupació de les diferents entitats esportives que l’han de fer 

servir i, a les acaballes de les diferents competicions esportives, la situació continua essent 

preocupant. Quines noves explicacions ens aporten per justificar la no obertura de la pista a 

aquestes alçades de la temporada esportiva? 

4. A dia d'avui i, a punt de començar el mes de maig, encara no han publicat l’oferta dels casals 

d’estiu. Quan tenen previst publicar l’oferta? Tenen previst oferir beques per a les famílies 

necessitades? 

5. Pensa el govern convocar una brigada jove d’estiu?  

6. Ha previst el govern recuperar l’activitat social i gastronòmica de les tapes al mercat? 

7. Alguns veïns s’han posat en contacte amb nosaltres per fer-nos arribar la seva preocupació 

per l’estat dels pipicans. Ens pot explicar el govern amb quina freqüència fan la neteja 

d’aquests espais? 

8. En el Ple de pressupostos de l’any passat, el govern es va comprometre a convocar reunions 

amb tots els partits polítics del consistori per recollir i acordar propostes sobre què i com 

invertir el romanent del pressupost de l’any 2021. Quan tenen previst convocar aquestes 

trobades de treball?  

9. En relació a les subvencions dels llibres i dels ordinadors concedides a les famílies 

arenyenques amb pocs recursos pel curs 2021-2022, ens pot dir el govern si finalment s’han 

pagat les subvencions per a les famílies?  

10. El vial lateral de la N-II entre el Mercadona i el Caprabo, en concret davant de les estacions 

de serveis, hi ha trams sense asfaltar. Ens pot explicar el govern el perquè de la no continuïtat 

de l’asflat en aquest tram i què tenen previst fer per a solucionar-ho?  

11. Fa uns mesos, es va aprovar en aquest Ple la cessió de l’edifici Stella Maris a la Fundació 

per l’Autisme. En quin punt està en aquest moment la cessió de l’edifici?  

12. Preguntem al govern si aquest estiu pensen recuperar els policies de platges?  

 


